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RO.0002.1.2025 

Protokół nr XI/2025 

z sesji IX Kadencji Rady Miejskiej w Inowłodzu, która odbyła się w dniu 30 stycznia 2025 r. 

w godzinach 1302 – 1329 w Sali Posiedzeń Rady Miejskiej w Inowłodzu  

na Zamku Kazimierza Wielkiego w Inowłodzu 

Na ustawowy skład osobowy 15 radnych obecnych było 15 radnych. 

(Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu) 

 

Udział w sesji wzięli: 

1) Pan Bogdan Kącki – Burmistrz Inowłodza; 

2) Pani Renata Dąbrowicz – Sekretarz Gminy Inowłódz; 

3) Pani Katarzyna Koch – Skarbnik Gminy Inowłódz; 

4) Pani Iwona Szczepańska – Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej Gminy Inowłódz; 

5) Pani Urszula Wieszkowska – Kierownik Referatu Nieruchomości, Ochrony Środowiska 

i Planowania Przestrzennego; 

6) Pan Arkadiusz Żywiołek - Dyrektor generalny Hotel Prezydent Sp. z o. o. 

 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie XI sesji IX kadencji Rady Miejskiej w Inowłodzu. 

2. Stwierdzenie ważności obrad sesji. 

3. Zatwierdzenie porządku obrad. 

4. Rozpatrzenie uchwały w sprawie: 

a) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2025-2043; 

b) zmian budżetu Gminy Inowłódz na rok 2025; 

c) przeznaczenia do odpłatnego zbycia nieruchomości gruntowej oznaczonej numerem 

ewidencyjnym działki 133/3 w obrębie 0005 Liciążna, gmina Inowłódz; 

d) przyjęcia Programu Wspierania Rodziny w Gminie Inowłódz na lata 2025–2027. 

5. Wolne wnioski, zapytania i informacje. 

6. Zamknięcie obrad XI sesji IX kadencji Rady Miejskiej w Inowłodzu. 

 

Ad. 1  

Otwarcie XI sesji IX kadencji Rady Miejskiej w Inowłodzu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Inowłodzu Pan Roman Rodakowski otworzył obrady XI sesji 

IX kadencji i przywitał Panie i Panów Radnych, Pana Burmistrza Inowłodza, Panią Sekretarz Gminy 

Inowłódz, Panią Skarbnik Gminy Inowłódz. Powitał również pracowników Urzędu Miejskiego, gości 

przybyłych na dzisiejszą sesję, jak również mieszkańców i internautów, korzystających z bezpośredniej 

transmisji w sieci. Przypomniał zebranym o obowiązujących przepisach z zakresu ochrony danych 

osobowych. 

 

Ad. 2 

Stwierdzenie ważności obrad sesji. 

Pan Przewodniczący na podstawie listy obecności stwierdził ważność obrad sesji. Obecnych jest 

15 radnych.  
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Ad. 3 

Zatwierdzenie porządku obrad. 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że radni otrzymali porządek obrad wraz 

z materiałami na sesję. Pan Przewodniczący zapytał, czy ktoś chciałby zgłosić zmiany do porządku 

obrad. 

Ze względu na brak pytań i propozycji zmiany, radni przeszli do głosowania nad porządkiem obrad. Za 

przyjęciem proponowanego porządku obrad pozytywnie głosowało 15 radnych. 

 

Ad. 4 

Rozpatrzenie uchwały w sprawie 

a) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2025-2043; 

Pan Przewodniczący poinformował, że radni otrzymali w korespondencji projekt uchwały. 

Pani Katarzyna Koch – Skarbnik Gminy Inowłódz przedstawiła uzasadnienie do uchwały w sprawie 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2025-2043. 

Pan Przewodniczący zapytał, czy ktoś ma pytania w sprawie przedstawionego materiału. Wobec uwag 

i zapytań Pan Przewodniczący odczytał tytuł uchwały, która została poddana pod głosowanie. W dalszej 

części nastąpiło elektroniczne głosowanie imienne. Za przyjęciem proponowanego projektu uchwały 

głosowało 15 radnych. 

Uchwała Nr XI/74/25 stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 

b) zmian budżetu Gminy Inowłódz na rok 2025; 

Pan Przewodniczący poinformował, że radni otrzymali w korespondencji projekt uchwały. 

Pani Katarzyna Koch – Skarbnik Gminy Inowłódz przedstawiła uzasadnienie do uchwały w sprawie 

zmian budżetu Gminy Inowłódz na rok 2025. 

Pan Przewodniczący zapytał, czy ktoś ma pytania w sprawie przedstawionego materiału. Wobec braku 

uwag i zapytań Pan Przewodniczący odczytał tytuł uchwały, która została poddana pod głosowanie. 

W dalszej części nastąpiło elektroniczne głosowanie imienne. Za przyjęciem proponowanego projektu 

uchwały głosowało 15 radnych. 

Uchwała Nr XI/75/25 stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

c) przeznaczenia do odpłatnego zbycia nieruchomości gruntowej oznaczonej numerem 

ewidencyjnym działki 133/3 w obrębie 0005 Liciążna, gmina Inowłódz; 

Pan Przewodniczący poinformował, że radni otrzymali w korespondencji projekt uchwały. 

Pani Urszula Wieszkowska – Kierownik Referatu Nieruchomości, Ochrony Środowiska i Planowania 

Przestrzennego przedstawiła projekt uchwały w sprawie przeznaczenia do odpłatnego zbycia 

nieruchomości gruntowej oznaczonej numerem ewidencyjnym działki 133/3 w obrębie 0005 Liciążna, 

gmina Inowłódz. 

Pan Przewodniczący zapytał, czy ktoś ma pytania w sprawie przedstawionego materiału. Wobec braku 

uwag i zapytań Pan Przewodniczący odczytał tytuł uchwały, która została poddana pod głosowanie. 

W dalszej części nastąpiło elektroniczne głosowanie imienne. Za przyjęciem proponowanego projektu 

uchwały głosowało 15 radnych. 

Uchwała Nr XI/76/25 stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

d) przyjęcia Programu Wspierania Rodziny w Gminie Inowłódz na lata 2025–2027. 

Pan Przewodniczący poinformował, że radni otrzymali w korespondencji projekt uchwały. 

Pani Iwona Szczepańska – Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej Gminy Inowłódz 

przedstawiła projekt uchwały w sprawie przyjęcia Programu Wspierania Rodziny w Gminie Inowłódz 

na lata 2025–2027. 
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Pan Przewodniczący zapytał, czy ktoś ma pytania w sprawie przedstawionego materiału. Wobec braku 

uwag i zapytań Pan Przewodniczący odczytał tytuł uchwały, która została poddana pod głosowanie. 

W dalszej części nastąpiło elektroniczne głosowanie imienne. Za przyjęciem proponowanego projektu 

uchwały głosowało 15 radnych. 

Uchwała Nr XI/77/25 stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 5 

Wolne wnioski, zapytania i informacje. 

Radny Pan Piotr Gawęda złożył wniosek o wymianę tablicy informacyjnej, znajdującej się przy 

OSP w Brzustowie. Tablica zamontowana jest na płocie. Jest ona zniszczona i za mała. 

Radna Pani Katarzyna Cieślik zapytała o etap przygotowywania projektu przebudowy budynku 

pod świetlice w Brzustowie. 

Pan Burmistrz powiedział, że na etapie opracowywania założeń do projektu i poszukiwania źródła 

wsparcia.  

Radna Pani Katarzyna Cieślik poprosiła o uporządkowanie i usunięcie nieczystości z terenu 

rekreacyjnego w Brzustowie, przy starym sklepie. 

Radny Pan Tadeusz Pardej złożył wnioski: 

- o udrożnienie rowów przy drodze na kolonii I w Brzustowie; 

- o zamontowanie tablicy informacyjnej na kolonii I, ponieważ nie znajduje się nam żadna tablica; 

- o wyrównanie drogi na III kolonii w Brzustowie, przy torach kolejowych. 

 

Na koniec głos zabrał Pan Arkadiusz Żywiołek – Dyrektor generalny Hotel Prezydent Sp. z o. o. Odniósł 

się on do sytuacji związanej z remontem zabytkowego mostu w Spale. Mówił o trudnościach 

i możliwości zamknięcia mostu na czas remontu, co bardzo utrudniłoby komunikację prawego brzegu 

Pilicy z lewym brzegiem. Najbliższy przejazd byłby wtedy przez Tomaszów Mazowiecki. Poprosił on 

radnych, aby mieli oni na uwadze fakt wykluczenia tego rejonu Spały, podczas podejmowania różnych 

decyzji związanych z mostem. 

 

Pan Przewodniczący zapytał o oświetlenie uliczne w Spale, czy znana jest data wykonania. 

Pan Burmistrz powiedział, że data była, jest ona już nieaktualna. Firma czeka na uzgodnienia 

projektowe, ponieważ nie do końca uzgodniła je z zarządcą drogi. Dodał, że uzgadnianie projektów 

z zarządcą drogi krajowej nie jest łatwe. Za przykład dał ul. Klasztorną w Inowłodzu. Jest zapewnienie, 

że inwestycja zostanie zakończona, natomiast nikt nie jest w stanie określić kiedy. 

 

Ad. 6 

Zamknięcie obrad XI sesji IX kadencji Rady Miejskiej w Inowłodzu. 

 

                                                                              Przewodniczący Rady Miejskiej w Inowłodzu 

 

                                                                                                 Roman Rodakowski 

      Protokół sporządzony przez: 

 

  Podinspektor ds. obsługi biura rady  

i ewidencji działalności gospodarczej 

 

                 Patrycja Kęsy 
 

*Załączniki do protokołu dostępne w Biurze Rady Miejskiej, pok. 1, ul. Spalska 2, 97-215 Inowłódz. 

**Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 


